
 

 

 

 
                                                                                        

          

                                 

Ref. af 

Bestyrelsesmøde tirsdag d.14.juni, 2022, kl.16.15 – 17:30 

  

Deltagere i mødet:  
 Alle 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale  

Status – orientering. 

DH: Vi kommer sikkert ud med et lille overskud - 

måske ca. 30.000. Men der ligger besparelser 
forude. MED har netop skrevet høringsforslag til 
besparelses kataloget, hvori der prioriteres 

besparelser på 1200 pr. elev og mindre tildeling 
fra ”løft af folkeskolerne”. Der er ikke vedtaget 
noget endnu, men det peger i den retning. 

 

2. Forventet råderumsramme DH: se ovenstående 

 

3. Kommende skoleår - nyt.  DH: 1. Meddelelsesbogen er et nyt obligatiorisk 

værktøj, som skal erstatte elevplaner. Det er ikke 
på plads endnu - det skulle kunne køre fra 1/8 og 
det bliver sikkert ”Meebook”, der får opgaven 

2. Nyt - fra næste skoleår skal der screenes for 
ordblindhed allerede i 1. klasse (kaldes en 
risikovurdering). 

3. Nyt - de nationale test skal afløses af noget 

andet, som ikke er på plads endnu. Der kommer en 
overgangs ordning - måske helt frem til 2025. 

4. Nyt - 5 klasse skal næste skoleår have 2 timers 
madkundskab. 

 



 

 

4. Fællesbestyrelse – hvor er vi nu? Bestyrelsens overordnede holdning er, at vi skal 
arbejde frem mod en fælles bestyrelse i helheden. 
Bla. signalværdien og SFO’ens organisering gør det 
fornuftigt. 

 

5. Principper for forældresamarbejde - 

redigeret. 

 DH: omdeler nyt forslag, som vedtages 

 

 

6. Evt DH: Trivselsmålingen blandt eleverne er kommet 
og vi er faldet lidt og falder dårligst ud på 
området; faglighed. Måske er der en sammenhæng 
med Corona. 

På det sociale område er det ligesådan. 

Vedr. skolebussen; Der har været store problemer 
med både det ene og det andet - sidst kom bussen 
slet ikke og afhentede børn, som stod og ventede. 
Dorthe har sendt en krads skrivelse af sted til 
chefen for området og fået svar, at de nu samler 
alle klagerne sammen og tager et møde med midt-
traffik. 

 

Tak til den ”gamle” bestyrelse.   

Ref 

Dorthe 

 


